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Ρέθυμνο 24-11-2020

Θέμα: Χρονοδιάγραμα καταβολής οικονομικής ενίσχυσης

Αξιότιμε κ. Υφυπούργε, 
 
Στις 3 Νοεμβρίου 2020  είχατε προαναγγείλει ότι θα δοθεί άμεση οικονομική 
ενίσχυση στα αθλητικά σωματεία, κάνοντας την παρακάτω δήλωση. 
 
Έχουμε, ωστόσο, πάντοτε το δάχτυλό μας πάνω στον σφυγμό της αθλητικής 
κοινότητας. Γι’ αυτό τον λόγο και μετά από συνεννόηση με τον 
Πρωθυπουργό, έδωσα την εντολή να στηριχθούν ΑΜΕΣΑ, με την καταβολή 
οικονομικής ενίσχυσης, ΟΛΑ τα ερασιτεχνικά σωματεία που έχουν 
προεγγραφεί στο μητρώο, ανεξαρτήτως της πορείας ελέγχου, προκειμένου να 
αντιμετωπίσουν τις έκτακτες ανάγκες που έχουν προκύψει.  
 
Όπως καταλαβαίνετε ο σφυγμός της αθλητικής κοινότητας είναι 
εξασθενημένος και χρήζει άμεσης ανάγκης από ενίσχυση, γιατί όπως 
γνωρίζετε και στην ιατρική, σημασία δεν έχει μόνο η ποσότητα της 
φαρμακευτικής αγωγής αλλά και ο χρόνος που αυτή θα δοθεί.
 
Στην συγκεκριμένη χρονική στιγμή, όπου στη χώρα μας η νόσος Covid 19 
βρίσκεται σε έξαρση, τα σωματεία αντιμετωπίζουν πολύ μεγάλες οικονομικές 
δυσκολίες εξαιτίας του καθολικού lockdown, καθώς τα πάγια έξοδα 
συνεχίζουν ενώ τα έσοδα έχουν εκμηδενιστεί, κάτι που έχει φέρει σε 
απόγνωση τις διοικήσεις τους διότι αδυνατούν να ανταπεξέλθουν και δεν 
μπορούν να προγραμματίσουν και το μέλλον τους.
 
Πιστεύω ότι ως αρμόδιος υφυπουργός για το συγκεκριμένο ζήτημα θα πρέπει 
να ορίσετε ένα συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα καταβολής της ενίσχυσης έτσι 
ώστε όλα τα σωματεία να μπορέσουν να ανταπεξέλθουν με σωστό 
προγραμματισμό στις υποχρεώσεις τους, με υπερηφάνεια και αξιοπρέπεια, 
όπως ακριβώς αρμόζει στο φίλαθλο πνεύμα που τους διέπει. 
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